
 

 

Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 25 lipca 2019 r. w sali konferencyjnej  
Urzędu Miejskiego w Zawidowie  

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.00. Posiedzeniu przewodniczył Pan Rafał Ryż– 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie. 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady R. Ryż poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie 
posiedzeń Komisji. 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Andrzej Pilarski otworzył posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Damian Ryż otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Danuta 
Lachowicz otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
 
        1. Otwarcie obrad. 
        2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami.  
        3. Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. za 2018 r 
        4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Zawidowie za I półrocze 2019 r. 
        5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok  
            2019. 
        6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej  
            Zawidów za 2018 r.  
        7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  
             gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
        8. Sprawy różne. 
        9. Zamknięcie obrad.  
 
 
        5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok  
            2019. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Ryż poinformował, iż nastąpiła zmiana w projekcie uchwały  
i poprosił Skarbnika Miasta o wyjaśnienie. 
Skarbnik Miasta Pani Lidia Niećko przekazała, iż zmiana dotyczy  dodania działu „926 Kultura 
fizyczna”, gdzie zwiększa się środki w kwocie 2.340,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zadania pn. „Otwarta Strefa Aktywności przy ul. Cichej w Zawidowie”. Zmiana wynika z 
przeprowadzonego postępowania ofertowego i wyłonienia wykonawcy.  
Radna Danuta Lachowicz zadała pytanie, co by się stało, gdyby zaniechano sprawę „Otwartą 
Strefą Aktywności”. 
Skarbnik Pani Lidia Niećko wyjaśniła, że nie byłby to dobry pomysł z uwagi na otrzymanie 
dotacji w kwocie 25.000,00 zł i wyłonienia wykonawcy.  
Radny Damian Ryż zadał pytanie, kiedy ruszą prace związane z wykonaniem inwestycji. 
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż prace rozpoczną się w sierpniu.  
 



 

 

Burmistrz Miasta R. Łężny poinformował, iż jeśli chodzi o złożony wniosek na przebudowę ul. 
Plac Zwycięstwa, to na chwilę obecną nie ma możliwości zorientowania się w sprawie z uwagi 
na brak informacji z Urzędu Wojewódzkiego. Dotyczy to wszystkich gmin, które złożyły 
wnioski. Najprawdopodobniej wyniki zostaną ogłoszone w sierpniu lub we wrześniu, a jest to 
zdecydowanie za późny termin, aby rozpocząć prace związane z przebudową. Szanse na 
uzyskanie dofinansowania na zadanie są marne.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż w związku z powyższym ma dwie propozycje. 
Pierwsza dotyczy zachowania projektu uchwały bez zmian i ruszenia z aktualizacją kosztorysu 
oraz ogłoszeniem przetargu na przebudowę ul. Jana Pawła II.  
Druga propozycja dotyczy przebudowy ul. Plac Zwycięstwa bez dofinansowania, dokonania 
podziału kosztorysu na części i zajęcia się wykonaniem chodników, okablowania i oświetlenia. 
Wiąże się to z małą zmianą w projekcie ze względu na zagospodarowanie chodników i przejść 
dla pieszych. 
Jeśli chodzi o wykonanie ul. Jana Pawła II, to na zadanie gmina nie otrzyma dofinansowania. 
W tym przypadku zadanie dotyczyłoby kompleksowej wymiany nawierzchni wraz z 
podbudową, gdyż droga na chwilę obecną nie spełnia żadnych parametrów.  
Burmistrz R. Łężny oznajmił, iż temat jest do przemyślenia. 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż w dziale „900 Gospodarka Komunalna i ochrona 
środowiska” zwiększa się wydatki o kwotę 46.958,00 zł i przeznacza na podwyższenie kapitału 
zakładowego Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Zawidowie w postaci środków 
pieniężnych. Dotyczy to naprawy elementów oczyszczalni. 
 
        6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej  
            Zawidów za 2018 r.  
 
Skarbnik Miasta Pani Lidia Niećko poinformowała, że zatwierdzenie skonsolidowanego 
bilansu gminy jest obowiązkowe i mówi o stanie finansów całej gminy.  
Pytań nie zadano.  
 
        7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  
             gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
 
Burmistrz Miasta Pan R. Łężny przekazał, iż projekt uchwały zawiera zmianę w postaci 
dodania klauzuli RODO.  
Pytań nie zadano.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Ryż o godzinie 15.40 zakończył część wspólną 
posiedzenia. 

 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                             Rafał Ryż 


